
جلســه ویــژه فــردا در سازمــان
حمایت؛۲ هفته از مصوبه سازمان
حمـایت گذشـت/ نـرخ شیرخـام گـران

نشد

ــری ــادیه سراس ــل اتح ــدیر عام [heading]م
دامداران با بیان اینکه دو هفته از مصوبه
سازمان حمایت گذشت اما هنوز افزایش نرخ شیر
خـام اعمـال نشـده اسـت، از جلسـه فـردای ایـن
سازمـان بـرای تعییـن تکلیـف ایـن موضـوع خـبر

[heading/].داد
علیرضا عزیزالهی با بیان اینکه دو هفته پس از صدور ابلاغیه جدید
سازمان حمایت درباره افزایش ۱۰۰ تومانی قیمت خرید فعلی شیرخام
هنوز کارخانجات صنایع لبنی به اجرای این مصوبه تن ندادهاند،
اظهارداشت: قرار است فردا جلسهای در سازمان حمایت با حضور ما و

صنایع لبنی برگزار و در این زمینه تصیمگیری شود.

مدیرعامل اتحادیه سراسری دامداران با اشاره به اینکه تاکنون

https://agrofoodnews.com/%d8%ac%d9%84%d8%b3%d9%87-%d9%88%db%8c%da%98%d9%87-%d9%81%d8%b1%d8%af%d8%a7-%d8%af%d8%b1-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ad%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%aa%d8%9b%db%b2-%d9%87%d9%81%d8%aa%d9%87-%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%ac%d9%84%d8%b3%d9%87-%d9%88%db%8c%da%98%d9%87-%d9%81%d8%b1%d8%af%d8%a7-%d8%af%d8%b1-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ad%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%aa%d8%9b%db%b2-%d9%87%d9%81%d8%aa%d9%87-%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%ac%d9%84%d8%b3%d9%87-%d9%88%db%8c%da%98%d9%87-%d9%81%d8%b1%d8%af%d8%a7-%d8%af%d8%b1-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ad%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%aa%d8%9b%db%b2-%d9%87%d9%81%d8%aa%d9%87-%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%ac%d9%84%d8%b3%d9%87-%d9%88%db%8c%da%98%d9%87-%d9%81%d8%b1%d8%af%d8%a7-%d8%af%d8%b1-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ad%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%aa%d8%9b%db%b2-%d9%87%d9%81%d8%aa%d9%87-%d8%a7/


مذاکرهای با صنایع لبنی در این زمینه انجام ندادهایم، گفت: بحثی
که صنایع مطرح میکنند، این است که خرید شیرخام براساس کیفیت آن
انجام شود که ما با این کار مخالفیم، چون این یک تاکتیک است.

عزیزالهی افزود: کیفیت شیرخام توسط دامداران تعیین نمیشود بلکه
کارخانجات این کار را انجام میدهند و به هر نحوی میتوانند با آن
بازی کنند، بنابراین دامدار در این میان نقشی ندارد و ما هم با

این روش موافق نیستیم.

وی با بیان اینکه روال قبلی به این صورت بوده که برای شیرهای
باکیفیت بالاتر جایزه داده میشد، اضافه کرد: ما معتقدیم روال قبلی
اجرا شود، یعنی کارخانجات قیمت شیر پایه را تعیین کنند و مثل

سابق به محصولات با کیفیت بالاتر جایزه دهند.

عزیزالهی درباره خرید توافقی شیرخام توسط دولت نیز گفت: در حدود
۲۰ روز اخیر این طرح متوقف شده است.

وی با اشاره به سخنان برخی مسئولان وزارت جهادکشاورزی مبنی بر
اینکه خرید توافقی متوقف نشده بلکه کاهش یافته است، افزود: این
طرح کاملا متوقف شده و دلیل آن نیز عدم تامین منابع مالی مورد

نیاز بوده است.

مدیر عامل اتحادیه سراسری دامداران به این پرسش که آیا متوقف
کردن طرح خرید توافقی شیرخام بر قیمت این کالا تاثیری داشته است؟
پاسخ داد: در پی متوقف شدن این طرح، نرخ شیرخام حدود ۴۰ تا ۵۰

تومان در برخی مناطق کاهش یافته است.

به گفته وی، اجرای طرح خرید توافقی  چون در حجم کمی انجام میشد،
نمیتوانست قیمت را بالا ببرد اما مانع از کاهش قیمت شیرخام شده

بود.


